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Yandı gülüm ‘Play Off’
KKUULLÜÜPPLLEERR Birliği’nin dün toplantısında Galatasaray
Başkanı Aysal’ın isteğiyle Gençlerbirliği Başkanı Cav-
cav, TFF Başkanı Yıldırım Demirören’i aradı, Play-Off’un
önümüzdeki sezon oynanmaması konusunda söz aldı.
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Aysal’ın isteğiyle
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Başkanı Cavcav, TFF Başkanı
Yıldırım Demirören’i aradı,
Play-Off’un önümüzdeki sezon
oynanmaması konusunda söz
aldı. Yayıncı kuruluşun
sözleşmesinin uzatılmasıda gün-
deme geldi. Spor Toto Süper
Lig Kulüpler Birliği Vakfı
toplantısı Ankara’da yapıldı.
Başkan Vekili Recep Mamur

başkanlığında Sheraton Otel’de
gerçekleştirilen toplantıda
Galatasaray Başkanı Ünal
Aysal, 2. başkan Ali Dürüst,
yönetici Abdurrahim Albayrak,
Fenerbahçe başkan vekili Nihat
Özdemir, Beşiktaş futbol
komitesi üyesi Deniz Atalay,
Trabzon Başkanı Sadri Şener
hazır bulundu. Ankara’daki
toplantıya damga vuran ilginç
diyalog sonunda Play-Off’un
gelecek sezon oynanmayacağı
yolunda Futbol
Federasyonu’ndan söz alındığı
ortaya çıktı. Yayıncı kuruluşun

sözleşmesinin uzatılması
konusunun görüşülmesi
sırasında söz alan Aysal’ın, “Bir
şartla Rekabet Kurulu’na gider-
im. O da gelecek sezon Play-
Off oynanmaması konusunda
söz verilsin” diye konuştu. Ünal
Aysal Futbol Federasyonu
Başkanı Yıldırım Demirören’i
aradı. Cavcav konuyu kısa
şekilde anlattıktan sonra tele-
fonu Aysal’a verdi. İkili
arasındaki görüşmenin
ardından Galatasaray Başkanı
Play-Off’un oynanmayacağı yol-
unda söz aldığını açıkladı.
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Yönetim mahkemelik
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Kulübü Başkanı Fikret Orman, UEFA'nın Beşik-
taş'ı Disiplin Kurulu'na sevkettiğini doğruladı. Orman,
"UEFA'nın geçmiş yıllarda mali konularda kendilerini ya-
nılttığımızı iddia etmesi mahkeme konularından biri" dedi. 
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Beşiktaş'ı Disiplin
Kurulu'na sevkettiğini
doğruladı. Orman,
"UEFA'nın geçmiş yıllar-
da mali konularda kendi-
lerini yanılttığımızı iddia
etmesi mahkeme konu-
larından biri" dedi.
Orman geçmiş yıllar
diyerek Demirören'i

işaret etti.
Beşiktaş Başkanı Fikret

Orman, Nevzat Demir
Tesisleri'nde düzenlediği
basın toplantısında bu
konudaki sorulara özetle
şu yanıtı verdi: "UEFA
bizi disiplin kuruluna
sevketti. 1 Mayıs'ta
UEFA ile mahkememiz
var. Duruşmanın sebebi
geçmiş yıllardan bu yana
Beşiktaş'ın borçlarını
zamanında ödeyememesi
bu durumun süreklilik
kazanması. UEFA'nın bu

durum ile ilgili bir
rahatsızlığı var. Ben
başkan olarak kulübümü
temsil etmek için bizzat
gideceğim. Haklarımızı
savunmak için orada
bulanacağım. UEFA'nın
geçmiş yıllarda mali
konularda kendilerini
yanılttığımızı iddia
etmesi mahkeme konu-
larından biri. Şimdi
mahkeme tarihini
bekleyeceğiz. Bundan
sonra ne olacak onu
zaman gösterecek."
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“Tek çare kazanmak”
TTAAYYFFUURR Havutçu, "Kazanamamak alışkanlık haline
geldi. Bunu bozmak zorundayız. Fenerbahçe maçını
bir şans olarak değerlendirin hem Şampiyonluk Gru-
bu'nda üçüncülük iddiamızı sürdürmeliyiz” dedi.

T
ayfur Havutçu,
"Kazanamamak
alışkanlık haline
geldi. Bunu boz-
mak zorundayız.
Fenerbahçe

maçını bir şans olarak
değerlendirin hem Şampiyon-
luk Grubu'nda üçüncülük
iddiamızı sürdürmeliyiz hem
de üç puanı almak
zorundayız” diye konuştu.
Beşiktaş Teknik Direktörü

Tayfur Havutçu, dün yapılan
antrenmandan sonra futbol-
cularını etrafına toplayarak
Fenerbahçe derbisi hakkında
uyarılanda bulundu. Süper
Final'de işlerin kendileri için
hiç iyi gitmediğini ve bu
durumu değiştirmeleri gerek-
tiğini vurgulayan genç
çalıştırıcı, "Kazanamamak
alışkanlık haline geldi. Bunu
bozmak zorundayız.
Fenerbahçe maçını bir şans
olarak değerlendirin hem
Şampiyonluk Grubu'nda
üçüncülük iddiamızı
sürdürmek hem de
taraftarımıza kendimizi bir
nebze olsun affettirebilmek
için bu hafta üç puanı almak
zorundayız. Kazanmaktan
başka çaremiz yok" diye
konuştu.
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‘İnşallah ceza vermezler’
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ Kulübü Yönetim Kurulu Üyesi Levent Erdoğan,
UEFA'nın, Beşiktaş Kulübü'nü UEFA Kontrol ve Disiplin
Komitesi'ne sevk etmesiyle ilgili olarak, ''Savunmamızı
yapacağız. İnşallah ceza vermekten vazgeçerler'' dedi. 
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Erdoğan, UEFA'nın,
Beşiktaş Kulübü'nü
UEFA Kontrol ve
Disiplin Komitesi'ne sevk
etmesiyle ilgili olarak,
''Savunmamızı yapacağız.
İnşallah ceza vermekten
vazgeçerler'' dedi. 
Levent Erdoğan, ''Daha

önceki yönetimler döne-

minde futbolculara
zamanında ödeme
yapılmaması ve bunların
alışkanlık haline getir-
ilmesi iddiaları nedeniyle
hazırlanan müfettiş rapor-
ları, UEFA Kontrol ve
Disiplin Komitesi'ne veril-
miş. Bunun üzerine
UEFA bize, '1 Mayıs'ta
duruşmanız var. İddialar
böyle. Gelin savunmanızı
yapın. Aksi takdirde, 300
bin avro para cezası ve 1
yıl da UEFA müs-
abakalarına katılmama

cezası alabilirsiniz' dedi.
Biz de bunun üzerine
savunmamızı yapacağız''
şeklinde konuştu.
UEFA'ya, yapılan
yanlışlıkların kendi yöne-
timleri döneminde
yapılmadığını anlatacak-
larını kaydeden Levent
Erdoğan, ''Duruşmada,
'Bu bizim yönetimimiz
zamanında değildir. Böyle
bir ceza vermeniz duru-
munda Beşiktaş Kulübü
ve yönetimimiz mağdur
olacaktır” diye konuştu.
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